

Title (en)

Device for closing bags or the like.

Title (de)

Vorrichtung zum Verschliessen von Beuteln oder dergl.

Title (fr)

Dispositif de fermeture de sacs ou similaires.

Publication

EP 0231939 A1 19870812 (DE)

Application

EP 87101482 A 19870204

Priority

DE 8602889 U 19860205

Abstract (en)

The invention relates to a device for the automatic closing of bags or the like, filled with piece goods, such as, for example, fruit, by means of adhesive tape and is aimed at providing a device of the abovementioned type, which makes it possible fully automatically to shape the bags at their filling orifices into string-like necks and to close them by means of an adhesive tape in a simple and operationally reliable way. According to the invention, for this purpose a driven transport wheel (10) which is connected operatively to a fixed guide track (12) and which has slots (11) for receiving the bag necks (14) gathered together in the region of their orifices is connected to an adhesive-tape supply roller (15) which has troughs (16) on the circumference for the introduction of the bag necks gathered in a string-like manner and which is taken up rotatably by the bag necks, and to an adhesive-tape closer (17) and a severing knife (19). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zum automatischen Verschließen von mit stückigen Gütern wie z.B. Früchten gefüllten Beuteln oder dergl. mittels Klebestreifen und bezweckt eine Vorrichtung der eingangs genannten Art zu schaffen, mit der ein vollautomatisches Formen der Beutel an ihren Einfüllöffnungen zu strangartigen Hälsern und deren Verschließen mittels eines Klebestreifens in einfacher und betriebssicherer Weise ermöglicht wird. Erfindungsgemäß wird dazu vorgeschlagen, ein mit einer ortsfesten Führungsbahn (12) in Wirkverbindung stehendes, Schlitze (11) zur Aufnahme der im Bereich ihrer Öffnungen zusammengerafften Beutelhälse (14) aufweisendes, angetriebenes Transportrad (10) mit einer Mulden (16) am Umfang zur Einführung der strangartig zusammengenommenen Beutelhälse aufweisende, durch die Beutelhälse drehbar mitgenommene Klebebandzuführrolle (15), sowie mit einem Klebebandschließer (17) und einem Trennmesser (19) zu verbinden.

IPC 1-7

B65B 51/06

IPC 8 full level

B65B 51/06 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65B 51/065 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 1446428 A 19760818 - PAK INT LTD
- [A] US 2787102 A 19570402 - KRUEGER ALFRED P
- [A] GB 1043262 A 19660921 - MINNESOTA MINING & MFG

Cited by

EP1972560A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

DE 8602889 U1 19860327; EP 0231939 A1 19870812

DOCDB simple family (application)

DE 8602889 U 19860205; EP 87101482 A 19870204